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Inkomna motioner 
 

1. Utredning om solceller 

Jag vill att årsstämman ger styrelsen i uppdrag att utreda om installation av solceller 

på föreningens södervända tak, är en bra ekonomisk investering och om det är 

möjligt att få bygglov för detta. Beakta i utredningen också ev möjlighet att få 

statsbidrag. 

Om motionen antas vill jag att styrelsen redovisar resultatet senast på årsmötet 2024. 

Harald Holm, Mjölnerbacken 13, lgh 1401. 

 

Styrelsen föreslår stämman att avslå motionen med följande motivering: 

 

1. Vid installation av solceller på taket så behöver taket först bytas. Det finns inte 

några indikationer på att detta behöver göras inom de närmaste åren.  

Takinspektion ska ske under hösten.  

2. Det finns heller inte ekonomi till detta i Föreningen just nu och några nya lån är 

inte en bra ekonomisk väg att gå, med dagens höga räntor.  

 

 

2. Skärpta regler kring balkonger och uteplatser 

1. Lägenhetsinnehavare och/eller boende i andra hand är ansvarig för att hålla 

balkongen alt. uteplatsen tillhörande lägenheten i "städat och gott skick". 

1.1 Med "städat och gott skick" menas att skräp och bråte från t ex vitvaror, möbler, 

fest/kalas, leksakskartonger eller liknande emballage skall bortforslas inom två (2) 

veckor eller på styrelsens anmodan. 
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1.2 Med "städat och gott skick" menas att trädgård skall skötas om och hållas i 

normalt och ordnat skick. Åtgärd skall genomföras inom två (2) veckor på styrelsens 

anmodan. 

1.3 Undantag för renovering görs i samråd med styrelsen. 

Förklaring: 

Flera balkonger och framför allt uteplatser håller inte gott skick och drar ned både 

trivsel och skapar sämre representativt intryck vid lägenhetsvisningar för spekulanter. 

Det medför en hög risk för lägre försäljningspris och allmän standard. 

Filip von Krusenstierna, 073-57 68 361 

 

Styrelsen föreslår stämman att avslå motionen med följande motivering: 

Det finns redan antaget i stadgarna i punkten 47 att om det till lägenhet hör mark, 

förråd, eller annat lägenhetskomplement ska Bostadsrättshavaren iaktta sundhet, 

ordning och gott skick även i fråga om sådant utrymme.  

 

3. Undermålig trappstädning  

Då vår trappstädning är undermålig och har varit det under en väldigt lång tid vore att 

föredra att styrelsen upphandlar ett nytt avtal med ett nytt städföretag.  

Vid en ny upphandling finns det oftast utrymme att förhandla ett bra/bättre pris som 

gynnar vår ekonomi inom föreningen och inte minst oss medlemmar.  

Danijela Pastorcic, Mjölnerbacken 11  

 

Styrelsen föreslår stämman att avslå motionen med följande motivering: 

Styrelsen har ansvar för upphandling av alla olika avtal i Föreningen.  

I detta fall har Styrelsen haft ett möte med nuvarande städfirma med krav på 

förbättrad städning. Vi anser att det blivit bättre, men kommer att följa upp detta 

löpande. Om inte bättringen håller i sig så får vi till hösten se över möjligheten att 

byta till annat städföretag. 

 

Hälsningar 

Styrelsen 


